2019 Campus Asia Scholarship (in English) for Tianjin University of Traditional Chinese Medicine

Application Information

Established in 1958, Tianjin University of Traditional Chinese Medicine (TUTCM) is one of the earliest universities of TCM in China and the only International University of TCM which is approved by State Education Committee (now Ministry of Education). TUTCM is also the "Educational Aid Center" and "China-ASEAN Educational Training Center" of Ministry of Education (MOE), TCM International Cooperation Center of State Administration of Traditional Chinese Medicine (SATCM) and the director committee member of the Education Instruction Committee of the World Federation of Chinese Medicine Societies. Adhering the motto of "strengthening moral education and pursuing academic studies, inheriting and innovating", TUTCM has developed into a comprehensive university specializing in TCM education and covers extensive areas of study, namely as Medicine, Science, Arts, Management, Engineering, Education and etc.

The University has distinguished teaching staff and sufficient resources for students' internship. Currently it has 2 National Key Disciplines of Acupuncture & Moxibustion and Tuina and TCM Internal Medicine, 3 affiliated hospitals and 5 teaching hospitals. The university has been selected into China first-rate university and first-rate program list and Chinese Materia Medica has been selected into Double First-rate programs. Among them, the First Affiliated Hospital is a National TCM Clinical Research Base, the National Acupuncture Clinical Research Center, the National Acupuncture Clinical Foundation and the National Provincial Demonstration Hospital of Traditional Chinese Medicine; the Second Affiliated Hospital is the treatment center for Chinese medical difficult disease and has significant advantage for gynecological and encephalopathy diseases; Baokang Hospital and other teaching hospitals have unique treatment features in rehabilitation medicine, orthopedics, community health of TCM, integrative medicine and etc..

The University has extensive international exchanges and cooperation. It aims to cultivate international applied talents in clinic with solid theoretical foundation and excellent clinical skills which make it enjoy a high reputation world widely. It has formed TCM internationalization talents training system where the bachelor education is the main part .The system also covers master and doctoral education and short and long term certificate studies. Every year, there are over 2,000 international students from more than 60 countries and regions coming to study at TUTCM.

The new campus of TUTCM is located by Tuanbo Lake in Jinghai District, Tianjin. The new campus covers an area of more than 173 hectares and the building area is about 600,000 square meters. The nationally largest museum of TCM, Chinese Medicine Botanical Garden, the nationally most advanced Science and Technology Park of TCM and International Education Center of TCM are all under construction in the new campus, providing a more excellent study and living environment for students.

I. Programs and Categories

Chinese Materia Medica [Chinese Pharmacy]

Pharmacology

Pharmaceutical Analysis

Pharmaceutical Chemistry

Pharmaceutics

II. Courses Introduction

Main Courses of Chinese Materia Medica (CMM)

Theories of TCM, Chinese Materia Medica, TCM Prescriptions, Development Progress of TCM

Chemistry, Development Progress of TCM Pharmacology, Development Progress of TCM Preparation, Development Progress of TCM Preparation Analysis, Research and Development of TCM New Drugs, Introduction to TCM Resources, Chinese Language and etc.

Note: Different courses will be available according to the semester.

III. Language of Instruction: English

IV. Applicant Requirements

- **A.** Japanese or Korean masters or PhD candidates on the enrollment of partner university within Campus Asia
 - **B.** Not applicable for students who are studying in China
 - C. Healthy and fluent in English
- **D.** Students major in Chinese Materia Medica, Pharmacy, Pharmaceutical Chemistry, Preparation, Pharmacognosy, Pharmacology or other related majors
- V. Contents of Scholarship: Taking CSC for reference
 - **A.** Living allowance;
 - **B.** Accommodation on campus;

Note: Application fee and tuition can be waived when an agreement exists between two universities.

VI. Expenses excluded in the Scholarship shall be self-supported. Expenses including but not limited to international tickets, transportation fares overseas or in China, physical examination fee, and other related costs will be covered by the student and detailed information may refer to the Admission Notice. This scholarship is used for studying in TUTCM ONLY and no program transferring permitted after admission. Please refer to the standard which is published by Ministry of Education for the latest standard and rate.

VII. Category and Length of Schooling: Short-term study student, 3 months to one year

VIII. Application Deadline: Jun. 25, 2019 for Autumn admission and

Nov. 15, 2019 for Spring admission

IX. Entry Date: Sept. 2019 for Autumn admission and Mar. 2020 for Spring admission

X. Documents Needed (In Chinese or English):

- **A. Online Application:** Fill in the application form online at www.campuschina.org (**TUTCM Agency Number: 10063**). Please find the enclosed details of online steps.
 - **B.** Hardcopy Documents Needed (in duplicate):
 - a. Printed Application Forms after submitting it online (Using the above URL to print the forms)
 - **b. NOTARIZED** Photocopies of Highest Degree/Diploma Obtained in Chinese or English
 - c. Copy of passport
 - **d.** Signed Photographs (2-inch color photos with white background, full face without hat)
- **e.** Foreigner Physical Examination Form (Use English. It must cover all the items listed in the Form. Incomplete records, no signature of the physician, no official stamp of the hospital or a stamped photograph of the applicants are invalid. Applicants should submit the copy of the form and bring ALL the original documents and attachments when coming to China, which are valid for 6 months)

Note: Each set of complete materials should NOT exceed 20 pages. Use A4-size paper only. Documents will not be returned no matter succeeding or failing to get the scholarship.

XI. Contact

International Education College

Tianjin University of Traditional Chinese Medicine

Add: 10 Poyanghu Road, West Area, Tuanbo New Town, Jinghai District, Tianjin, China, 301617

Tel: 86-22-59596555 Fax: 86-22-59596555

E-mail: tutcm@hotmail.com

Admission Website: http://iec.tjutcm.edu.cn TUTCM Website: www.tjutcm.edu.cn

2019 年天津中医药大学亚洲校园项目专项奖学金 招生简章(英文授课)

天津中医药大学始建于 1958 年,是经教育部批准成立的全国唯一一所中国传统医药国际学院,为国家教育部"教育援外基地"和"中国-东盟教育培训中心"、国家中医药管理局"中医药国际合作基地"、世中联教育指导委员会主任委员单位。学校秉承"进德修业,继承创新"的校训,经过多年发展,现已成为中医药教育为主,医学、理学、文学、管理学、工学、教育学等学科门类齐全的综合性大学。

学校师资力量雄厚,实习资源充足,专业设置合理,有针灸推拿学和中医内科学2个国家级重点学科,学校入选国家公布的世界一流大学和一流学科建设高校名单,中药学科入选"双一流"建设学科。有3所直属附属医院和5所教学医院。其中,第一附属医院是国家中医临床研究基地、全国针灸临床研究中心、全国针灸临床基地和全国省级示范中医医院;第二附属医院是中医疑难病诊疗中心,妇科、脑病的临床和科研具有显著优势;附属保康医院及其他教学医院在中医康复、中医骨伤、中医社区医疗、中西医临床等方面各具诊疗特色。

学校广泛开展国际交流与合作,注重培养理论知识扎实、临床操作能力强的国际应用型临床 人才,在国际上享有较高的声誉,现已发展成为本科教育为主体,涵盖硕士、博士等高层次教育 及长短期进修的传统医药国际化人才培养体系。每年约有来自 60 多个国家和地区的 2000 多名国 际学生来校学习。

学校新校区座落于天津市静海区团泊湖畔,该校区占地 2600 余亩,建筑面积 60 余万平方米,将建设成为全国最大的中医药博物馆、中药植物园、全国最先进的中医药科技园及中医药国际教育中心,将为学生的学习、生活提供更加优良的环境。

一、招生专业

中药学

药 理 学

药物分析学

药物化学

药 剂 学

二、课程介绍

中**药学主要课程:**中医学基础、中药学、方剂学、中药化学研究进展、中药药理研究进展、中药制剂研究进展、中药制剂分析研究进展、中药新药研制与开发、中药资源概论、汉语等。 备注:根据开课学期不同,开设不同课程。

三、授课语言:英文

四、申请条件:

- 1、亚洲校园项目日、韩合作院校在籍日、韩籍硕士、博士研究生;
- 2、申请人不得为已在华学习者;
- 3、身体健康, 英语流利;

- 4、中药学、药学、药化、制剂、生药、药理或相关专业学生。
- 五、奖学金内容:参照中国政府奖学金标准,具体内容如下:
 - 1、提供奖学金生活费;
 - 2、提供免费校内住宿;

备注:如合作院校之间另有互免学费学生交流协议,则免交报名费、学费。

- 六、**该奖学金不承担奖学金内容以外费用,例如,国际往返旅费、在中国境内外的交通费、 体检费等其它费用,详见入学须知。**此奖学金只用于在**天津中医药大学**学习,入学后不 **可以转专业**。奖学金标准以中国教育部公布的标准为准。
- 七、学习类别和期限:以进修生身份在华学习,3个月至1年。
- 八、报名及提交材料截止日期:

2019年6月25日(秋季入学)、2019年11月15日(春季入学)

- 九、入学时间: 2019年9月(秋季入学)、2020年3月(春季入学)
- 十、报名材料(请用中文或英文填写):
 - 1. 网络报名: 在网络上(网址: www.campuschina.org)填写中国政府奖学金申请表(<u>受</u>理机构编码为 10063)具体步骤见附件;
 - 2. 提供纸质材料 (均为一式两份):
 - ①下载生成的 PDF 格式的申请表 (打印);
 - ②公证后的最高学历毕业证或学位证复印件(中英文以外的文本须附经公证的中文或英文的译文);
 - ③护照复印件:
 - ④照片(彩色2寸免冠证件照,白色背景)
 - ⑤体检报告(须用英文填写,申请人应严格按照《外国人体格检查表》中要求的项目进行 检查。缺项、未贴有本人照片或照片上未盖骑缝章、无医师和医院签字盖章的《外国人 体格检查表》无效。**提交《外国人体格检查表》复印件,来华时需携带有效期内的原件 及全部附件,注意原件一般有效期为6个月**)。

备注:每份申请材料最多不超过20页,请全部使用A4纸。无论录取与否,申请材料均不予返还。

十一、联系方式:

天津中医药大学 国际教育学院

地址:中国天津市静海区团泊新城西区鄱阳湖路 10 号 301617

电话: 86-22-59596555

传真: 86-22-59596555

电子邮件: tutcm@hotmail.com

招生网址: http://iec.tjutcm.edu.cn

学校网址: www.tjutcm.edu.cn